

西沙GO PARK免費泊車優惠條款及細則:

- 此泊車優惠豁免之泊車費時數由入車時間起計(即上午10時至晚上10時),如超過已兌換的免費泊車時數,需另繳時租標準泊車費用。商場會在其後每小時按停車場時租收取費用,除非另有說明,否則泊車不足1小時亦作1小時計算。(此泊車優惠只限私家車輛,不適用於任何商業車輛)
- 各款指定推廣泊車優惠之推廣優惠期及使用條款或有不同,詳情請向地下顧客服務中心職員查詢或參閱場內之泊車優惠宣傳海報,如有更改,恕不另行通知。
- 每架車輛每日只可登記免費泊車優惠一次,以及最多可享2小時免費泊車優惠時數。
- 凡於西沙GO PARK商戶以電子貨幣(信用卡、易辦事、借記卡、Apple Pay、Android Pay、Samsung Pay、銀聯閃付(Quick Pass)、微信支付、支付寶或受《支付系統及儲值支付工具條例》監管的其他儲值支付工具(包括:八達通、八達通OlePay, Tap & Go拍住賞及TNG Wallet等)消費,以正式機印發票連同相符之簽賬存根或其支付工具交易紀錄介面,於指定優惠時間內可憑即日機印發票及相符的電子貨幣消費存根(最多可累積2張不同商舖即日機印發票及電子貨幣消費存根),以享用免費泊車優惠。
- 任何推廣換領活動及泊車優惠接受購買指定節慶食品券(只限月餅券(包括雪糕月餅券)、賀年糕點券、粽券及臘腸券)發出之消費單據,但恕不接受使用此指定節慶食品券及以下商戶或交易發出之消費單據:GO PARK SPORTS 運動設施預約、學費及有關費用、AXA安盛創夢館內場地預約及活動門票、健身及美容中心、展覽場地、美食餐車、臨時展銷攤位/Pop Up Store(有關商戶名單將不時作出更新,恕不另行通知,詳情可聯絡商場顧客服務主任)、學費/會籍費/月費、門券銷售服務(如商場活動、演唱會門票)、旅行社、過境巴士站、地產代理公司、老人院、醫務所/牙醫診所、洗車及汽車美容、汽車產品及服務、小賣車、購買或增值八達通、任何增值服務或繳費、郵購、傳真訂購、電郵訂購、電話訂購、網上購物(網上購買電影戲票除外)、任何台費、電話卡費用、以貨品作貼換交易、購買或使用禮券、現金券、新地商場贈券、新地商場電子優惠券、禮品卡、會員卡、積分卡、折扣卡、增值卡、鞋券、湯券、飲品券、食品券、餅卡及婚嫁禮券(包括但不限於西餅卡、唐餅卡、婚嫁禮卡及婚嫁禮券)、以現金繳付之發票、手寫/重印/影印本之消費單據及付款存根、退款、未誌賬或不合資格的交易。
- 本處職員有權向顧客索取正本機印發票即場影印、核實及登記資料,以作內部稽核之用。
- 此泊車優惠在任何情況下均不可分割及不可轉讓,亦不可兌換成現金或現金券。恕不接受任何分拆簽賬,顧客於同一商戶之消費簽賬不可分拆成多張發票或簽賬存根以換領泊車優惠,故機印發票的金額必須與該次交易的簽賬額相同。

- 分期付款之發票均以商戶機印發票之全數金額計算。訂金付款及餘額付款均以相應商戶機印發票之金額計算。
- 顧客須於繳費前到地面顧客服務中心辦理方可享有免費泊車優惠，在出閘時方會截數。使用自動繳費機繳費後，可享15分鐘寬限時間離開。如車輛超過優惠時段，商場會每小時按停車場時租收費收取費用。
- 最新之泊車優惠以場內公佈為準。
- 此泊車優惠之換領手續須於當日10:00至22:00時間辦理。
- 車主必須使用同一張八達通卡或免觸式車牌進出車場及換領泊車優惠，否則已換領之泊車優惠將被視為無效。
- 新鴻基地產代理有限公司及西沙GO PARK有權更改優惠、條款及細則而毋須另行通知。
- 如有任何爭議，新鴻基地產代理有限公司及西沙GO PARK擁有最終決定權。

西沙GO PARK停車場標準泊車收費

星期一至五(公眾假期除外): 每小時HK\$18

星期六、日及公眾假期: 每小時HK\$22

GO PARK Sai Sha Free Parking Privilege Terms & Conditions

- This parking discount exempts parking fees for the hours calculated from the time of entry (from 10 AM to 10 PM). If the free parking hours redeemed are exceeded, the standard hourly parking fee for that parking lot will apply. GO PARK Sai Sha will charge for parking at an hourly rate thereafter, and unless otherwise specified, parking for less than one hour will also be counted as one hour. (This parking discount is limited to private cars and does not apply to any commercial vehicles.)
- The promotion period, terms and conditions of every designated parking privilege is different. For details, please contact our staff at G/F Customer Care center or refer to poster on site. Terms and Conditions are subject to change without prior notice.
- Each vehicle is eligible to register for the parking privilege only once per day and can enjoy a maximum of free parking privilege including other parking promotions up to 2 hours.
- Free Parking privilege will be offered to patrons with spending by Electronic Payment (Credit card, EPS, Debit card, Apple Pay, Android Pay, Samsung Pay, Union Pay Quick Pass, WeChat Pay, Alipay or other Stored Value Facilities which is under supervision of "Payment Systems and Stored Value Facilities Ordinance") at GO PARK Sai Sha (Maximum of 2 machine-printed receipts & e-payment slips can be accumulated from different stores) and within the drive-in time of the same day listed. Cash payment or handwritten/reprinted/photocopied receipts issued by the shop is not acceptable.
- Parking privileges accept purchase receipts of designated festival food vouchers (limited to mooncake vouchers, including ice cream mooncake vouchers, festive pastry vouchers, zongzi vouchers, and preserved sausage vouchers). However, the following receipts or vouchers from the following merchants or transactions are not accepted: GO PARK SPORTS facilities booking or program fee, AXA Dreamland booking fee or event tickets, fitness and beauty centers, exhibition venues, food trucks, temporary sales booths/Pop Up Stores (the list of merchants is subject to updates without prior notice, please contact the mall's customer care ambassador for details), tuition/membership fees/monthly fees, ticket sales services (such as mall events, concert tickets), travel agencies, transit bus stations, real estate agencies, nursing homes, clinics/dental clinics, parking lots, car wash and car grooming services, car products and services, vending cars, purchase or top-up of Octopus cards, any value-added services or payments, mail order, fax order, email order, telephone order, online shopping (excluding online purchase of movie tickets), any cable TV fees, telephone card expenses, goods exchange transactions, purchase or use of gift vouchers, cash vouchers, SHKP Malls coupons, SHKP Malls electronic coupons, gift cards, membership cards, loyalty cards, discount cards, value-added cards, shoe vouchers, soup vouchers, beverage vouchers, food vouchers,

cake cards, and wedding gift vouchers (including but not limited to cake cards, Tang-style cake cards, wedding gift cards, and wedding gift vouchers), invoices paid in cash, handwritten/reprinted/photocopied receipts and payment stubs, refunds, outstanding or ineligible transactions.

- GO PARK Sai Sha reserves the right to request customers to present the original machine-printed receipt for on-site photocopying, verification, and registration of information for internal auditing purposes.
- The parking privilege is indivisible and non-transferrable, and cannot be converted into cash or cash-equivalent coupons. Separate payment receipts will not be accepted. Payment receipts from the same shop cannot be separated into different receipts or payment slips for redemption. Therefore, the payment amount on the machine-printed receipts and corresponding electronic payment slips must be the same.
- For installment payment, the full amount listed on the merchant's machine-printed receipt will be counted towards redemption. For deposit payment and corresponding balance payment, the amount listed on the respective merchant's machine-printed receipts will be counted towards redemption.
- Free Parking Privilege Redemption is only available at G/F Customer Care Centre. The parking fee will be counted at egress time. Customers cannot redeem free parking after paying at the automatic payment machines. The customer can get 15 minutes buffer time to leave after using automatic payment machines. If patron parks over the concession period, the privilege parking fees will be duly charged according to the payment schedule of the mall.
- The latest parking promotions are subject to on-site announcements.
- The redemption process for this parking offer must be completed between 10:00 AM and 10:00 PM on the same day.
- Vehicle owners must use the same Octopus card or contactless license plate to enter and exit the parking lot and to redeem the parking offer; otherwise, the redeemed parking offer will be considered invalid.
- Sun Hung Kai Real Estate Agency Ltd and GO PARK Sai Sha reserve the right of revision on all terms and conditions. Programs are subject to change without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Sun Hung Kai Real Estate Agency Ltd and GO PARK Sai Sha shall be final and conclusive.

Parking Fee at GO PARK Sai Sha GO PARK

Mon to Fri (except public holidays) : HK\$18 per hour

Sat, Sun & Public Holidays : HK\$22 per hour